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Reg.nr. 20018378 

1. Wat is de huidige stand van zaken omtrent de bekostiging van scholen 
voor voortgezet onderwijs in Zeeland? 
 
Veel Zeeuwse scholen worden getroffen door een andere verdeling 
van financiële middelen. Is dit beeld helder in Den Haag en worden 
Zeeuwse scholen gecompenseerd? 

 

De wet vereenvoudiging bekostiging is uitgesteld van 2021 
naar 2022. Wel is er reeds uitvoerig in de Tweede Kamer 
gesproken over deze wet en met name over de gevolgen voor 
de Zeeuwse scholen. 
N.a.v. de Zeeuwse lobby aangaande dit onderwerp zijn er door 
verschillende Kamerleden vragen gesteld. Dit heeft geresul-
teerd in een aanpassing waardoor Pontes Pieter Zeeman nu 
gelijkgetrokken wordt met andere soortgelijke scholen. Per 
saldo scheelt dit ongeveer 6 ton. De Walcherse  scholen-
groepen CSW en Mondia gaan er met de wet nog steeds 
flink op achteruit. De Zeeuwse Lobby gaat dan ook 
onverminderd verder in de hoop om ook hier verandering in te 
brengen voordat de wet van kracht wordt. 

 




